
   

 

   

 

Styrelsemöte JLDK 231123 

Närvarande: Bo Johansson, Daniel Fälth, Erland Persson, Lars Karlsson, Magnus Grahn, Magnus 

Enocson, Arnold Pettersson, Andreas Sedin, Roger Johansson. 

Frånvarande: Christoffer Thalin, Filip Österlind, Johanne Kanstedt. 

1. Ordförande hälsar styrelsen välkommen och förklarar mötet öppnat. 

2. Till justeringsman för dagen valdes Arnold Pettersson. 

3. Dagordningen godkänns. 

4. Föregående protokoll lades till handlingarna. 

5. För perioden inga inkomna skrivelser. 

6. Kassören redovisar klubbens kassa, för perioden mycket utgifter, men en lyckad Elmiamässa 

gör att kassan är fortsatt god. 

7. IT-ansvarig inväntar fortfarande uppdatering kring teamskontot, i övrigt inget att avlägga. 

Notering till IT-ansvarig, månadens hund saknas för oktober. 

8. Kommissarien viltspår rapporterar om 68 starter t.o.m Oktober. Förslag på fasta provet KM 

inför Viltspår-SM har skickats till styrelsen och lämpligt utvalda personer med erfarenhet, 

diskussioner kring dagar samt krav på hundar lyfts under mötet. Styrelsen kommer gå ut med 

information till klubbens medlemmar framledes. Styrelsen klubbar beslutet med föreslagna 

regler. KM förväntas hållas 4-5 Maj, 

9. Kommissarien för drevprov meddelar om ytterligare ett fall av anmäld hund över 24 månader 

utan utställningsmeriter som anmälts till start för drevprov. I övrigt är det bra ström av 

anmälningar till prov. Hittills fyra unghundar anmälda till unghundsprovet. 

10. Utställningsansvarig saknas på mötet, rapport avlägges senare. 

11. Ordförande förtydligar att sekretessbelagda diskussioner inte får lyftas i sammanhang utanför 

styrelsemöten. 

12. Stiftsgården Tallnäs är ledig 10/2 och är preliminärbokad. Samma meny som föregående år 

föreslagen. Kostnaden blir 200kr/deltagare som är medlemmar i Jönköpings Dreverklubb, 

resterande del subventioneras av klubben. Övriga deltagare betalar 395 kr. 

13. Förslag på delegater för DS 2024: Styrelsen har tagit fram förslag på delegater, detta klubbas 

på nästa möte. 

14. Kostnaden för Elmiajakten presenteras för styrelsemedlemmarna, eventet var mycket lyckat. 

Erland berättar om dagen med Stellan Eriksson där klubben marknadsförde drevern som ras 

för nyexaminerade jägare hos Lyckans jaktlag. 

15. Nästa styrelsemöte 4/1 2024 kl 18.30 

16. Ordförande förklarar mötet avslutat och tackar för visat intresse. 

 

 

Andreas Sedin  Arnold Pettersson Bo Johansson  

Sekreterare  Justeringsman  Ordförande 


